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Latvijas Pašvaldību sociālās aprūpes institūciju 
 apvienības valdes sēde 
 
Protokols nr.5 

 
 19.03. 2008.                   Rīgā 
 
Sēdē piedalījās :  
A.Jaunsleinis – LPS priekšsēdētājs 
H.Bužinskis – SAC ”Ezerkrasti”; M.Upmale – pansionāts „Jaunā muiža”; T.Rusmane 
– pansionāts „Valmiera”; S.Fiļīpova – pansionāts”Urga”; A.Turnele – pansionāts 
„Ābeles”; A.Smagars – Slokas slimnīca; P.Jansons – SAC „Ziedugravas”; A.Kroģere 
– SAC „Zemgale”; A.Šteinbergs - pansionāts „Madliena”, I.Čerņavska – PASAM 
„Gauja”. 
 
Sēdi vadīja :  
A.Šteinbergs – Latvijas Pašvaldību sociālās aprūpes institūciju apvienības (LPSAIA) 
priekšsēdētājs, pansionāts „Madliena”. 
 
Sēdi protokolēja : T.Rusmane – pansionāts „Valmiera”. 
 
Darba kārtībā : 

 Informācija par reģionālo reformu, par izmaiņām finanšu izlīdzināšanas 
modelī. 

 Aktuāli jautājumi. 
 
1.jautājums 
1.1. LPS priekšsēdētājs A.Jaunsleinis informē par reģionālās reformas plānu, ko 
sastāda rajonu padomes un kuros arī ir atrunāts kā pēc reģionālās reformas darbosies 
sociālās aprūpes institūcijas. A.Jaunsleinis iepazīstina par gaidāmajām izmaiņām 
finanšu izlīdzināšanas modelī pēc reģionālās reformas – paredzētais finansējums 
ilgstošas sociālās aprūpes institūcijām par klientiem, kuri ilgstošas sociālās aprūpes 
institūcijās ievietoti līdz 1998.gada 1.janvārim, pēc Labklājības Ministrijas veiktajiem 
aprēķiniem par viena klienta finansējumu, turpmāk būs kā mērķdotācija. 
A.Jaunsleinis aicina institūciju vadītājus gatavot aprēķinus par prognozējamām  
klientu uzturmaksām ilgstošas sociālās aprūpes institūcijā pēc 2010.gada, lai 
savlaicīgi iepazīstinātu pakalpojuma saņēmējus ar izmaksām. 
 
Valde nolēma :  

1. Pieņemt zināšanai saņemto informāciju un strādāt pie prognozējamām 
klientu izmaksām ilgstošas sociālās aprūpes institūcijās pēc 2010.gada. 

Aktuāli jautājumi. 
 
 Par Domes sēdes sasaukšanu. 
 
Valde nolēma: 

1. Sasaukt Domes sēdi 2008.gada 15.aprīlī plkst. 11.00 Skrīveru SAC 
„Ziedugravās”, Skrīveru pagastā, Aizkraukles rajonā.   

2. Sastādīt un izsūtīt Domes locekļiem Domes sēdes dienas kārtības jautājumus. 
 
Sēdi vadīja 
 

Alvars Šteinbergs

Sēdi protokolēja Teiksma Rusmane
 


